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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 28. október 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a hostí.. 

 

Prítomní boli 8 členovia klubu z celkového počtu 16 a 3 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 

1., Zahájenie 18.00 hod 
2., RC Dunajská Streda v zakladaní - informácie o prijatí nových členov Ľ. Lebó 
3., Predstavenie uchádzačov o členstvo v RC Nové Zámky pána L. Vereša (G. Katona), pána I.     
Chebena J. Miklovič) - krátka prezentácia uchádzačov  
4., Krátke informácie o aktuálnych projektoch:     

         a., STREET WOUROUT park a ROTARY park - Ţ. Szegheo 
         b., Basketbalové ihrisko - M. Hrdlik 
        c., Vianočný punč - Ľ. Lebó 

5., Kniha A.Štrbu o Nových Zámkoch - informuje o stretnutí s autorom T. Lang 
6., Diskusia 
7., Záver 
 
 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu, hostí na pravidelnom  stretnutí klubu v hoteli 
Korzo. 
Ad 2.  
Ľ. Lebó informoval o jeho návšteve v RC Dunajská Streda v zakladaní. V klube prebehlo hlasovanie. 
Zo 4 uchádzačov členovia klubu prijali 2. Počet členov klubu RC Dunajská Streda v zakladaní narástla 
na 18. 
Ad 3. 
Priateľ Jozef Miklovič predstavil členom klubu pána Ivana Chebena uchádzača o členstvo do nášho 
klubu. Pán Cheben sa krátko predstavil a vyslovil svoju vôľu stať sa členom nášho klubu. 
Gabriel Katona predstavil členom klubu ďalšieho uchádzača o členstvo Ladislava Vereša. Ţiaľ pán 
Veres pre pracovné povinnosti sa nemohol zúčastniť na stretnutí klubu.  
Ľudovít Lebó predniesol klubu ţiadosť pána Henricha Šterna. Pán Štern sa chce uchádzať o členstvo. 
Klub doporučil sekretárovi klubu pozívať pána Šterna na klubové stretnutia. 
Jozef Zemanik poţiadal klub o súhlas s pozvaním na klubové stretnutia pani Drahoslavu Hosszú, ktorá 
prejavila záujem stať sa členom klubu.  Klub doporučil sekretárovi pozvať pani Hosszú na klubové 
stretnutia. 
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Ad. 4. 
Ţigmund Szegho informoval o projekte STREET WORKOUT PARK. Výškové zameriavanie a následná 
projektová dokumentácia je hotová. Klub projektovú dokumentáciu schválil. 
Ţiga Szegheo predloţí projektovú dokumentáciu pánovi Laurincovi hlavnému projektantovi mesta 
Nové Zámky. 
ROTARY PARK – tento rok výsadba zelene kvôli počasiu neprebehne. 
BASKETBALOVÉ IHRISKO – tento rok treba vyčistiť ihrisko od burín, aby sa na jar mohla dráha 
postriekať herbicídmi. Na jar sa projekt dokončí, treba namaľovať stĺpy a vyrobiť lavičky. 
Ad.5 

Tomáš Lang informoval členov klubu o jeho stretnutí s pánom Štrbom. Pánovi Štrbovi oznámil 
rozhodnutie klubu podporiť vydanie jeho knihy so sponzorským príspevkom vo výške 600 EUR. Pán 
Štrba navrhol ako „protihodnotu“  darovať 20 výtlačkov novej knihy nášmu klubu. Kniha sa dostane do 
predaja pravdepodobne v júli 2014. 

Ad.6. 
Tomáš Lang informoval o jeho návšteve na slávnostnom stretnutí RC Nitra Harmony v Topolčiankách 
pri príleţitosti osláv 95. výročia zaloţenia ČSR. 
Ľudovít Lebó poţiadal o súhlas členov klubu zaloţiť ROTARACT KLUB. Členovia klubu jeho iniciatívu 
podporili v hlasovaní . Hlasovanie 8 –ZA, 0- PROTI. Ľudovít Lebó je poverený zakladaním ROTARACT 
KLUBU Nové Zámky 
Ľudovít Lebó navrhol klubu prenajať stánok na Vianočnom trhu a urobiť charitatívnu zbierku predajom 
vianočného punču. Členovia klubu jeho návrh podporili. Gabriel Katona dohodne s mestom prenájom 
stánku. 
Ľudovít Lebó informoval členov klubu o školení RI „Nadačné granty“ 9. Novembra 2013 v Martine. Je 
nutné aby sa z klubu na školení niektorý člen zúčastnil. Nominantmi klubu sú Ladislav Udvaros a Jozef 
Zemanik. 
Ľudovít Lebó sa zúčastní na výberu mládeţe pre dlhodobé pobyty 10. Novembra 2013 v Martine. Na 
stretnutí sa zúčastní aj Gabriel Pólya nominant nášho klubu. 
Zajtra 29.11.2013 je slávnostné zasadnutie mestského úradu k výročiu udelenia mestských práv. 
Medzi vyznamenanými je aj náš priateľ Tomáš Lang. Prevezme cenu Pro urbe. 
Ad.7 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hlavne hosťom za účasť a o 21:00 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 28.10.2013 v hoteli Korzo prednáška pána Eliáša. 
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


